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Bijlage 4 
 
Resultaat Enquête ‘Denk mee over herinrichting strandplateau Castricum’ 
 
Van 25 oktober tot en met 12 november 2023 is een enquête beschikbaar gesteld om 
inwoners en recreanten mee te laten denken over de herinrichting van het strandplateau en 
de strandafgang.  
Van deze mogelijkheid is goed gebruik gemaakt, maar liefst 130 mensen hebben de 
enquête ingevuld.  
 
De achtergrond van de respondenten, op het gebied van woonplaats, leeftijd en aantal 
bezoeken, zag er als volgt uit: 
 

Woonplaats Aantal In % 

Akersloot    5 4 % 

Bakkum  14 11 % 

Castricum  95 73 % 

Limmen  16 12 % 

Totaal 130 100 % 

 
 

Leeftijd Aantal In % 

20-40 jr 15 11,5 % 

40-60 jr 39 30 % 

60 jr en ouder 76 58,5 % 

Totaal 130 100 % 

 

Aantal bezoeken 
per jaar 

Aantal  % 

Max. 2 keer     6 4,5 % 

  3-10  keer   24 18,5 % 

10-30  keer    60 46 % 

>30     keer   40 31 % 

Totaal 130 100 % 

 
 
Men kon zowel het strandplateau als de strandopgang een waardering geven.  
In aantallen:  

 Prachtig Wel ok Matig Helemaal 
niks 

Geen 
mening 

Totaal 

Strandplateau 26   64 21   8 11 130 

Strandopgang 25   65 19   7 14 130 

Totaal 51  129 40 15 25 260 

 
In percentages: 

 Prachtig Wel ok Matig Helemaal 
niks 

Geen 
mening 

Totaal 

Strandplateau 20    % 49,2 % 16,2 % 6,2 %   8,5 % 100 % 

Strandopgang 19,2 % 50    % 14,6 % 5,4 % 10,8 % 100 % 

Totaal 19,6 % 49,6 % 15,4 % 5,8 %   9,6 % 100 % 
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Daarnaast was er de mogelijkheid om opmerkingen mee te geven over de herinrichting. In 
onderstaand overzicht is daarbij onderscheid gemaakt tussen de opmerkingen over de 
herinrichting door de gemeente en opmerkingen die niet over dit project gaan.  
 

1. Voorstellen voor wijzigingen in het ontwerp 
 

A. Beplanting: 
13 opmerkingen gaan over het groen. Een vraag die veelvuldig gesteld wordt is of (en 
waarom niet) er gebruik wordt gemaakt van inheemse beplanting. Een enkele respondent wil 
meer kleur in de beplanting, andere respondenten willen in zijn geheel meer groen in het 
plan terug zien. 
Onze reactie 
Vanwege de omgeving (zand, zout, wind) zijn er weinig planten (en bomen) die op deze plek 
kunnen groeien. Na uitgebreid onderzoek is gebleken dat de genoemde planten (olijfwilg, 
duindoorn en helmgras) een goede overlevingskansen hebben op het strandplateau, al zijn 
ze niet inheems. Meer beplanting dan er nu in het ontwerp staat is niet wenselijk in verband 
met de rijroute van de strandhuisjes en om openheid en rust in het ontwerp te houden. 
 

B. Banken: 
10 opmerkingen gaan over de banken. Het gaat daarbij met name over de opstelling van de 
banken. De meeste respondenten geven aan dat alle banken nu zuidelijk gericht staan. 
Respondenten adviseren om hierin te variëren, zodat bezoekers kunnen kiezen voor een 
zonnige of juist een schaduwrijke plek. Na een dag strand heeft men behoefte aan banken 
die niet naar de zon gericht zijn.  
Verder geeft een aantal respondenten aan meer banken te willen of een bank te willen van 
natuurlijk materiaal. 
Onze reactie 
We nemen het advies ter harten en gaan de banken wat meer gevarieerd rond de bomen 
plaatsen. Het aantal banken is al behoorlijk toegenomen ten opzichte van de oude situatie. 
Natuurlijke materialen zijn kwetsbaarder en gaan minder lang mee, vandaar de keuze voor 
beton. 
 

C. Keerwanden: 
10 opmerkingen gaan over de keerwanden 

- 5 respondenten geven aan de keerwanden weg te willen  
- 3 respondenten geven aan de keerwanden in een natuurlijke kleur te willen in plaats 

van blauw 
- 1 respondent geeft aan meer rust in de vormgeving van de keerwanden te willen 
- 1 respondent stelt voor een ledstrip in de keerwand op te nemen. Dit maakt de kans 

op het vernielen van losse verlichting kleiner. 
Onze reactie 
De keerwanden zijn noodzakelijk om een deel van het zand uit de duinen in de duinen te 
houden. Daarbij helpen ze om de strandafgang netjes te houden. De kleurkeuze en 
vormgeving is een verwijzing naar de zee. Een ledstrip in de keerwand past niet in de 
natura2000. 
 

D. Strandopgang: 
5 opmerkingen gaan over de toegankelijkheid van de strandopgang.  
Op dit moment is hij voor minder validen niet goed toegankelijk, de helling is te stijl. In het 
ontwerp is niet goed te zien wat hieraan verandert. 
Onze reactie 
De helling wordt in de nieuwe situatie wat minder stijl en bovendien wordt er halverwege de 
hellingbaan een soort rustplek gemaakt. De helling zou dus makkelijker begaanbaar moeten 
worden dan hij nu is. 
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E. Uitkijktoren: 
4 opmerkingen gaan over de uitkijktoren. Drie respondenten zouden de toren bij voorkeur 
weglaten en één zou de uitkijktoren graag op een andere plek zien. 
Onze reactie 
De keuze voor een uitkijktoren is voortgekomen uit eerdere onderzoeken en wensen en 
moet mede gezien worden als een speel en ontdek object voor de jeugd.  
 

F. Afvalbakken: 
4 opmerkingen gaan over de afvalbakken. Twee geven aan deze erg lelijk in het zicht te 
vinden staan. Voorgesteld wordt om de afvalbakken achter een houten wand te plaatsen. 
Twee respondenten vinden dat er meer afvalbakken geplaatst moeten worden, waarvan één 
het idee oppert om zowel links als rechts afvalbakken te plaatsen. 
Onze reactie 
Afvalbakken plaats je op logisch bereikbare plekken. Op het moment dat deze achter een 
wand geplaats worden, staan ze niet meer in het zicht en is de verwachting dat ze minder 
gebruikt worden. Er komen net zo veel afvalbakken als voorheen en zijn goed verspreid over 
het strandplateau en de strandafgang. 
 

G. Openbaar toilet: 
Drie keer is de wens voor een openbaar toilet op het strandplateau uitgesproken.  
Onze reactie 
Er komt een tweede (invalide) toilet bij Club Zand. Een openbaar toilet op het plateau achten 
wij niet wenselijk in verband met kosten beheer en mogelijk vandalisme. 
 

H. Overige zaken: 
Naast eerdergenoemde onderwerpen zijn uiteenlopende en tegenstrijdige opmerkingen 
gemaakt, bijvoorbeeld over de wenselijkheid van een speeltoestel en de mate van 
verharding.   
Onze reactie 
Wensen en ideeën over de inrichting van het strandplateau en de strandafgang lopen 
uiteen. Op basis van werkateliers in 2022 en in 2023 en door middel van deze enquête is 
geprobeerd de wensen van zoveel mogelijk mensen en partijen bijeen te brengen. Het 
definitieve ontwerp voor de inrichting is daarvan het resultaat.  
 
 

2. Opmerkingen buiten de scope van het project 
 

Er zijn meerdere onderwerpen die vaker terug komen in de reacties, maar buiten de scope 
vallen. Voor de volledigheid voegen we deze onderwerpen toe, maar ze hebben in dit project 
niet de aandacht. 
  
Fietsen: 
12 opmerkingen gaan over het stallen van fietsen. Men ziet graag meer fietsenstallingen, 
met ook ruimte voor het makkelijk plaatsen van bakfietsen en brommers. Ook wordt 
aangegeven dat men graag de optie tot gratis parkeren wil behouden, maar dat een 
bewaakte fietsenstalling ook wenselijk is. 
 
Parkeren: 
Er wordt 10 keer aangegeven dat men behoefte heeft aan (meer) parkeerplaatsen voor kort 
parkeren dichter bij de strandopgang. In de winter mag men kort parkeren op de 
invalidenparkeerplaatsen, maar men geeft aan dat dit te weinig is en dit erg snel vol is. 
Bovendien ziet men graag dat er ook buiten de wintermaanden om een mogelijkheid tot kort 
parkeren wordt gegeven. 
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Blinckers: 
26 opmerkingen gaan over de locatie van Blinckers. Men wil graag weten wat er met deze 
locatie gaat gebeuren. Aangegeven wordt dat het gebouw weer een functie zou moeten 
krijgen en daarbij passend gemaakt moet worden in de rest van de omgeving of simpelweg 
gesloopt moet worden. 
 
Paarden: 
17 opmerkingen gaan over de toegang voor paarden vanaf de strandopgang. 16 hiervan 
pleiten voor een aparte opgang voor paarden, al dan niet via het strandplateau. Men ziet 
graag vanaf de parkeerplaats een veilige route richting het strand. Eén iemand pleit er voor 
dat er definitief geen toegangsmogelijkheden meer mogelijk zijn voor zowel paarden als 
honden.  
 
Horeca/winkels: 
Er zijn wisselende reacties over horeca en/of winkels op het plateau. Een deel ziet graag dat 
het plateau meer horeca en/of winkels bevat om er meer gezelligheid te creëren. Het andere 
wil juist dat er absoluut geen horeca en\of winkels op het strandplateau bij komen. 
Verder ziet een aantal mensen graag dat er ook naar de huidige strandtenten gekeken wordt 
en er goed gehandhaafd wordt op grond die zij in gebruik nemen met hun terrassen.  
 
 
 
 
 
 
 


